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بیکاری 2 هزار دستفروش 
در محدوده تئاتر شهر

عضو کمیسیون فرهنگی و اجتماعی شورای 
شهر تهران گفت: با اجرای طرح ضربتی انضباط 
شهری، 2 هزار دستفروش در محدوده تئاتر شهر 
بیکار شدند. به گزارش فارس،  حجت نظری در 
زمینه ساماندهی دستفروشان و تعلل هایی که در 
این زمینه صورت گرفته، گفت: در صحن شورای 
شهر بارها تذکر داده و اعلام کرده ام که نباید در 
این زمینه احساسی و شتاب زده برخورد شود. وی 
ادامه داد: متأسفانه به رغم این تذکر دقتی صورت 
نگرفته و فش��ارها برای جمع آوری دستفروشان 
در مح��دوده چهارراه ولیعصر منجر به تأیید آن 
در شورای تأمین شد و طرح به صورت ضربتی 
انجام ش��د. نظری تأکید کرد: بای��د در اجرای 
طرح هایی که یک طرف آن مردم هستند توجه 
بیشتری داشت، 2 هزار دستفروش در محدوده 
چهارراه ولیعصر و تئاترشهر فعالیت می کردند که 
ای��ن افراد نیاز به ارت��زاق دارند و نباید با اجرای 
طرح های کارشناسی نشده سبب آسیب به آنها 
ش��د. وی با تأکید بر اینکه اجرای طرح ضربتی 
جمع آوری دستفروشان کار مناسبی نبوده است، 
گفت:  باید از مطالعات قبلی و مش��ورتی که در 
زمینه دستفروشان در پهنه رودکی انجام گرفته 
بهره ببریم و بهترین تصمیم ها را برای فضاهای 
فرهنگی و هنری در دستور کار قرار دهیم. نظری 
عنوان کرد:  با سد معبر مخالفیم و قانون هم آن 
را ممنوع کرده ولی می توانیم دستفروشی را به 
رسمیت بشناسیم، چرا که برخی معابر ظرفیت 
کسب و کار دارد و این فارغ از پیاده راه هایی است 

که در این زمینه اختصاص می  ِیابد.

عرضه بیش از هزار خدمت 
در دفاتر خدمات قضایی

»طبق ارزیابی ه��ای و مطالعه موردی انجام 
شده در شهر تهران ۸۹ درصد مراجعه کنندگان 
از ارائ��ه خدمات اب��راز رضای��ت کرده  اند که در 
نوبه خود نش��ان دهنده موفقیت است«. حمید 
شهریاری، معاون قوه قضائیه و رئیس مرکز آمار 
و فناوری اطلاعات قوه قضائیه در نشست خبری 
ب��ا بیان این مطلب از عرضه بیش از هزار عنوان 
خدم��ت در 2 هزار دفتر خدم��ات الکترونیک 
قضایی خبر داد. شهریاری افزود: طرح مراقبت 
الکترونیکی از سال ۹۴ آغاز شده و تا پایان خرداد 
۹۸ مجموعه پابند هایی که استفاده کردیم ۴۷۵ 
مورد بوده که از این تعداد ۳۴۴ مورد حکم شان 
تمام شده و ۱۳۱ مورد تحت نظارت هستند. وی 
ادامه داد: در صدد هس��تیم این موارد را افزایش 
دهیم و ب��ا تاکید رئیس قوه قضائیه این طرح را 
توسعه می دهیم. شهریاری افزود: سامانه ثبت نام 
الکترونیک، ابلاغ الکترونیک، تمدید پروانه وکلا، 
تجدیدنظرخواه��ی و واخواهی ش��ورا های حل 
اخت��لاف از جمله خدمات ارائه ش��ده در دفاتر 
خدمات الکترونیک قضایی است. وی درباره زمان 
راه اندازی سامانه ثبت دارایی ها و اموال مسؤولان 
تصریح کرد: در حال طراحی این سایت هستیم. 
سایت آماده است ولی با توجه به مسائل امنیتی 
تشخیص دادیم بیشتر روی زمان   بندی آن کار 
کنی��م. امیدواریم ظرف 2 م��اه تدابیر امنیتی و 
فنی برای آسانی اس��تفاده مدیران و کارگزاران 
از سامانه فراهم شود. به گفته شهریاری، تاکنون 
 با ایجاد دفاتر خدمات الکترونیک قضایی حدود 
22 میلی��ارد و ۶۷۹ میلیون تومان صرفه جویی 
ش��ده اس��ت. وی در ادامه با اش��اره ب��ه اینکه 
پرونده ه��ای ورودی ب��ه دادگاه ها و دادس��را ها 
ترکیبی است، گفت: بیشترین آمار وارده پرونده 
در دادگاه ها متعلق به استان مازندران بالغ بر ۹ 
هزار پرونده و بع��د چهارمحال وبختیاری و یزد 
اس��ت، همچنین کمتری��ن ورودی پرونده های 
اس��تان های  در  نی��ز  دادگاه ه��ا  ب��ه  ورودی 
سیستان وبلوچستان با ۳۶2۰ پرونده، هرمزگان با 
حدود ۴ هزار پرونده و خراسان جنوبی با حدود ۵ 

هزار پرونده در ۱۰۰ هزار جمعیت است.

60 درصد اتوبوس های پایتخت 
فرسوده است

مدیرعامل شرکت واحد اتوبوسرانی تهران 
درب��اره تاخیر در حرک��ت اتوبوس ها در برخی 
خطوط اظهار داش��ت: یک��ی از دلایل کمبود 
اتوب��وس در خط��وط اتوبوس��رانی مربوط به 
فرس��ودگی بیش از اندازه اتوبوس هاس��ت که 
بیش از ۶۰ درصد آنها در حال حاضر فرس��وده 
اس��ت و خ��ارج از خط کردن آنها مش��کلاتی 
به وج��ود می آورد. پیمان س��نندجی افزود: به 
همین لحاظ ارائه خدمات حمل ونقلی در تمام 
خطوط اتوبوسرانی برابر برنامه زمان بندی انجام 
و با استفاده از برنامه مدیریت هوشمند ناوگان 
AVL پایش می شود که با مشاهده اختلال در 
نحوه سرویس دهی به شهروندان برابر مقررات با 

شرکت خصوصی مربوطه رفتار می شود.

ارائه وام 50 میلیونی 
به مددجویان کمیته امداد

امسال س��قف تس��هیلات کمیته امداد به 
مددجوی��ان کارآفرین به ۵۰ میلی��ون تومان 
افزایش یافته و از هفته آینده پرداخت می شود. 
به گزارش فارس، حجت الله عبدالملکی، معاون 
اشتغال و خودکفایی کمیته امداد درباره جزئیات 
این وام افزود: این وام از ۳ محل تس��هیلات به 
مددجویان کمیته امداد پرداخت می شود. وی 
ادامه داد: یک محل تس��هیلات بانکی است که 
در تبصره ۱۶ قانون بودجه کل کشور به شبکه 
بانکی تکلیف ش��ده اس��ت و بر همین اساس 
امسال ۳۵۰۰ میلیارد تومان تسهیلات اشتغال 
به مددجویان کمیته امداد پرداخت می ش��ود. 
دومین محل تسهیلات اشتغال پایدار روستاییان 
و عش��ایر اس��ت که 2 س��ال پیش به تصویب 
رس��ید و ۱/۵ میلیارد دلار از صندوق توس��عه 
ملی پرداخت ش��د. از آن محل 2۵۰۰ میلیارد 
توم��ان به مددجویان کمیت��ه امداد اختصاص 
یافت که تاکنون ۵۰۰ میلیارد تومان آن محقق 
شده است. عبدالملکی خاطرنشان کرد: امسال 
نیز بای��د2۰۰۰ میلی��ارد توم��ان از این محل 
دریافت کنیم. وی افزود: محل سوم تسهیلات 
قرض الحسنه نیز منابع صندوق قرض الحسنه 
امداد ولایت اس��ت که زیر نظ��ر بانک مرکزی 
فعالیت می کند. وی اظهار                                                                                                                                                                                   داشت                                                                 : سقف اعتبار 
صندوق امداد ولایت نیز ۳۰ میلیون تومان بود 
و امیدواریم با تایید بانک مرکزی به ۵۰ میلیون 
توم��ان افزایش یابد. وی تصریح ک��رد: اگر وام 
 از محل تس��هیلات بانکی اختصاص پیدا کند 
۴ درصد کارمزد دارد و ۶۰ ماهه پرداخت خواهد 
ش��د ولی اگر از محل تسهیلات صندوق امداد 

ولایت باشد، سود آن صفر درصد است. 

شهردار تهران:
وظیفه ای در قبال کودکان کار نداریم

شهردار تهران گفت: شهرداری قانوناً وظیفه ای 
در قبال کودکان کار ن��دارد ولی تلاش کرده ایم 
در کن��ار مراکز دولتی و س��ازمان های مردم نهاد 
فعال باش��یم. به گزارش ف��ارس،  پیروز حناچی، 
شهردار تهران در س��مینار مقابله با کار کودک، 
اظهار داش��ت: در ایران بر اساس داده های مرکز 
آمار وزارت کار از ۹ میلیون کودک ۴۹۹ هزار نفر 
فعال در حوزه کار هستند. وی اضافه کرد: مساله 
کار کودک ارتباط مستقیم با فقر در خانواده دارد، 
البته تعداد زیادی از کودکان کار در کشور تابعیت 
ایرانی ندارند. وی عنوان کرد: درصد قابل توجهی 
از ک��ودکان کار در خیابان ها فعالیت می کنند و 
مشغول دستفروشی، گلفروش��ی، زباله گردی یا 
فال گیری هستند. شهردار تهران گفت: شهرداری 
قانون��ا وظیف��ه ای در قبال ک��ودکان کار ندارد و 
بهزیستی و سایر دستگاه ها متولی آن هستند ولی 
ما خود را مسؤول اجتماعی در این زمینه می دانیم 
و بهزیستی 2 نوع خدمت در مراکز شبانه روزی و 
مراکز آموزشی را انجام می دهد که ما در کنار آنها 

در این زمینه ها نیز فعالیت می کنیم. 

نیمی از مردم سواد سلامت 
کافی ندارند

رئیس هفتمی��ن س��مپوزیوم و چهارمین 
جشنواره خودمراقبتی و آموزش بیمار با اشاره 
به اینکه فقط۵۰ درصد مردم س��واد س��لامت 
مناس��ب و کافی دارن��د، گفت: با اس��تفاده از 
خودمراقبتی می توان سواد سلامت مردم را ارتقا 
داد و برای پیشگیری از بیماری های غیرواگیر 
اقدام ک��رد. به گزارش دبیرخانه س��مپوزیوم، 
عبدالرحمان رستمیان در این باره اظهار داشت: 
متاس��فانه ۵۰ درصد ایرانیان س��واد سلامت 
کافی ندارند و این نشان می دهد که هنوز باید 
اقدامات زیادی برای ارتقای سطح سواد سلامت 
مردم انج��ام داد؛ به عنوان نمونه افراد تحرک و 
فعالیت فیزیکی کمی دارن��د، گاهی از تغذیه 
س��لامت  محور بی بهره اند و رفتارهای پرخطر 
همچون استعمال دخانیات دارند که این نشان 
می دهد باید در زمینه سطح سواد سلامت مرد 
گام های بیش��تری برداش��ت. به گفته وی، اگر 
فردی بیمار شد باید درباره بیماری خودآگاهی 
یافته و از خود مراقب��ت و آموزش های لازم را 
در این باره دریافت کند. رس��تمیان با اشاره به 
2 مرداد، روز جهانی خودمراقبتی، خاطرنشان 
کرد: در ح��ال حاضر بیماری ه��ای غیرواگیر 
نس��بت به بیماری های واگیر شدت پیدا کرده 
در حال��ی که می توان از طریق خودمراقبتی از 

دوسوم بیماری های غیرواگیر پیشگیری کرد.

نبض جامعه

گروه اجتماعی: رئیس شورای شهر تهران در واکنش 
به وعده ش��هرداری تهران ب��رای افتتاح ماهانه یک 
ایستگاه مترو گفت: مس��ؤولان قبل از هر وعده اگر 

می گذارند و معمولا این اگرها انجام نمی شود.
محسن هاشمی دیروز درباره وعده های رنگارنگ 
دولت و شهرداری برای توسعه متروی تهران سخن 
گفت. وی اعلام ک��رد نامه وعده جهانگیری، معاون 
اول رئیس جمهور به بانک مرکزی و س��ازمان برنامه 
و بودجه ارسال شده و شهرداری باید پیگیر وعده های 
دولت باشد. رئیس شورای اسلامی شهر تهران گفت: 
س��ن فرس��ودگی واگن  های مترو ۳۰ سال است که 
هنوز هیچ واگنی به این س��ن نرسیده است. وی در 
پاس��خ به پرسشی درباره سرانجام نامه ای که پس از 
دیدار جهانگیری از کارخانه واگن  سازی به وی نوشته 
بود، گفت: متن نامه منتشر شده و در حال حاضر به 
بانک مرکزی در این باره نامه ای نوشته شده که باید 
مس��ؤولان ترافیکی آن را پیگیری کرده تا عملیاتی 
شود. ما بیش از این نمی توانستیم در این باره دخالت 
کنیم، زیرا دخالت در امور اجرایی محسوب می شود 
و مدیران شهری باید این نامه را تا رسیدن به نتیجه 
پیگیری کنند. رئیس ش��ورای شهر تهران در پاسخ 
به س��وال دیگری درباره وعده شهردار تهران درباره 
بهره برداری ماهی یک ایس��تگاه مترو، اظهار داشت: 
این وعده آقای شهردار یک اگر داشت. یعنی اگر پول 
بدهید قابلیت این در شهرداری وجود دارد که ماهی 
یک ایستگاه به بهره برداری برسد. مسؤولان معمولاً 
وقتی وع��ده می دهند یک اگر ابتدای آن می گذارند 
و معمولاً این اگرها انجام نمی ش��ود! وی تأکید کرد: 
در ح��ال حاضر مترو تجهیزات متحرک ندارد و اگر 

ایس��تگاه جدید به بهره برداری برسد و تعداد سفرها 
افزایش پیدا کند، دچار مشکل واگن خواهیم شد. در 
ح��ال حاضر از خطوط قبلی یعنی خط یک، 2، ۳ و 
۴ برای ایستگاه  های مورد بهره برداری در خط ۶ و ۷ 

واگن گرفته و به این خطوط تزریق شده است.
هاشمی درباره سن فرس��ودگی واگن  های مترو 
توضی��ح داد: تا ۳۰ س��ال واگن  های مترو فرس��وده 
نیس��تند و هر واگن بع��د از طی مس��افتی اورهال 
می شود و دوباره می تواند مورد استفاده قرار گیرد. در 

حال حاضر ما واگنی با سن ۳۰ سال نداریم.
 وعده های جهانگیری ■

اس��حاق جهانگیری که 2 هفته پیش از کارخانه 
بازدی��د  ته��ران  واگن س��ازی 
کرده، وعده ه��ای رنگارنگی به 
ش��هرداری داده بود. اس��حاق 
جهانگی��ری در این بازید گفته 
است که توس��عه قطار شهری 
در کلانش��هرها و بویژه تهران 
به طور خاص مورد توجه دولت 
بوده است و پس از برجام یکی 
اولوی��ت دار برای  از موضوعات 
جذب منابع خارج��ی قلمداد 
می ش��د. حقیقت این است که 

دولت همیشه در کلام توسعه حمل ونقل ریلی را از 
اولویت های اصلی خود عنوان کرده اما مدت هاس��ت 
به این اولویت خاص کمکی نکرده است. جهانگیری 
از روند استفاده از 2 میلیارد یورو فاینانس تخصیص 
داده ش��ده برای مترو هم گلایه کرده و گفته است: 
بنده نسبت به اینکه روند استفاده از 2 میلیارد یورو 

فاینانس تخصیص داده ش��ده ب��رای متروی تهران 
طولانی ش��ده اس��ت گلایه دارم و این گلایه وقتی 
جدی      تر می شود که می بینیم امروز فضا برای استفاده 
از این ظرفیت فاینانس محدودتر هم شده است. این 
انتقاد جهانگیری نشان می دهد مدیران حمل ونقل 
ته��ران نیز پیگیری های لازم را برای امکاناتی که در 

اختیار داشتند نکرده اند.
متروی تهران چند قطار دارد؟ ■

بر اساس آخرین آمار، سرجمع قطارهای فعال در 
خطوط مترو که به مسافران سرویس دهی می کنند 
۱۰۶ رام قطار اس��ت و ۱۵ رام قط��ار نیز در خط ۵ 
مترو )صادقیه- کرج( فعال هس��تند که در مجموع 
۱2۱ رام قط��ار در کل خطوط 
متروی پایتخت خدمات رسانی 
می کنند. محمدعل��ی کرونی، 
دبی��ر کمیس��یون عم��ران و 
حمل ونقل شورای شهر تهران 
در گفت وگویی، عمده مشکل 
واگن های مترو را کمبود قطعه 
عنوان کرده و گفته است: عمده 
مشکل این قطارها نبود قطعه 
است که به دلیل نبود اعتبارات 
نتوانس��ته اند آنه��ا را به چرخه 
خدمات رس��انی بازگردانند. ۱۵ رام قطار در خطوط 
داخل ش��هر تهران و در خط ۵ نی��ز 2۵ واگن و ۱۱ 
لکوموتیو خارج از س��رویس داریم که به دلیل نبود 
قطعات یدکی یا سانحه از س��رویس خارج شده اند. 
همچنین تعدادی قط��ار نیز به ص��ورت رزرو برای 
زمان های خاص و ویژه مورد استفاده قرار می گیرند. 

اما چق��در می ت��وان به وع��ده دولتی ه��ا در حوزه 
حمل ونقل امیدوار بود؟ شهردار تهران به دستاوردهای 
این بازدید امیدوار است، او در جمع مدیرانش نمایش 
ظرفیت ه��ای کارخانه واگن  س��ازی و مطرح کردن 
بدهی ه��ای دولت به مترو را 2 دس��تاورد این بازید 
عنوان کرده است. محمد علیخانی، رئیس کمیسیون 
عمران و حمل ونقل شورای شهر تهران هم در پاسخ 
به این پرس��ش که چقدر به وعده دولتی ها می توان 
امیدوار بود به مهر می گوید: وعده های داده ش��ده از 
سوی معاون اول رئیس جمهور حتماً اجرایی می شود. 
وقتی در این س��طح، قولی به مردم شهر داده شده، 
حتماً درباره تحقق آن نیز برنامه ریزی شده است. ما 
به عنوان شورای شهر، تنها می توانیم این سخنان را 
پیگیری کنیم یا درب��اره آن تذکر دهیم اما مدیران 
شهری که جایگاه اجرایی دارند، باید از ظرفیت هایی 
که برای توسعه حمل ونقل عمومی ایجاد شده، مانند 
فاینانس و کمک ه��ای دولتی اس��تفاده کنند. وی 
ادامه می دهد: در گذش��ته حق قانونی ش��هر تهران 
از کمک های دولتی در ح��وزه حمل ونقل به دلایل 
مختلف از جمله دعواهای سیاس��ی، اجرایی نش��ده 
است اما در حال حاضر که این هماهنگی وجود دارد، 
شاید کم کاری از سمت شهرداری بوده که نتوانستیم 
هنوز از ظرفیت های موجود استفاده کنیم. حالا که 
معاون اول رئیس جمهور امکانات موجود را مشخص 
کرده، باید مدیران شهری تحقق آن را پیگیری کنند. 
مثلی قدیمی است که می گوید »تا بچه گریه نکند، 
مادر شیرش نمی دهد«؛ بالاخره شهرداری باید این 
مطالبات را پیگیری کند که دولت نیز آن را به شهر 

بدهد. 
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گزارشی از آخرین وضعیت توسعه متروی تهران؛ شهردار باید به دنبال پول برود

قطار وعده ها
محسن هاشمی: مسؤولان قبل از وعده یک »اگر« هم می گویند 

و معمولا »اگر«ها تحقق نمی یابد

رئیس هیأت مدیره بنیاد اجتماعی احس��ان از 
اه��دای ۵۰۰ بس��ته لوازم خانگی به س��یل زدگان 
شهرستان های کلات و بردسکن خبر داد. به گزارش 
فارس، مهرداد بذرپ��اش، رئیس هیأت مدیره بنیاد 
اجتماعی احسان دیروز در آیین اهدای ۵۰۰ بسته 
لوازم خانگی به سیل زدگان شهرستان های کلات و 
بردس��کن که در مشهد مقدس و با حضور آیت الله 
علم اله��دی، نماینده ولی فقیه در خراس��ان رضوی 
برگزار شد، اظهار کرد: برخی تصمیم های اشتباه در 
کش��ور یک دهک را درگیر فقر می کند. وی درباره 
مدیریت های مختلف در بحران گفت: مدیریت پیش 
از بح��ران، مدیریت حین بحران و مدیریت پس از 
بحران، ۳ جزء مدیریت بحران هستند که در بنیاد 
احسان ستاد اجرایی فرمان حضرت امام)ره( پیگیری 

هیأت مدیره  رئیس  می شوند. 
بنیاد اجتماعی احسان با اشاره 
به ضعف در مدیریت پیش از 
بحران در س��یل اخیر و اینکه 
همیش��ه به فکر خشکسالی 
بوده ای��م، تصری��ح ک��رد: در 

مدیریت حین بحران، تمام مجموعه های امدادرسان 
خوش درخشیدند. بذرپاش با تاکید بر اینکه همیشه 
مدیریت پس از بحران یادمان می رود و ضعف داریم، 
اف��زود: باید نهادهای حمایت��ی و اجتماعی در این 
زمینه وارد عمل شوند. وی با اشاره به عملی شدن 
قول ها و وعده های س��تاد اجرای��ی فرمان حضرت 
امام)ره( در جریان سیل اخیر خاطرنشان کرد: ۳2 
هزار بس��ته لوازم خانگی به مناطق سیل زده کشور 

ارسال شد. رئیس هیأت مدیره 
بنیاد اجتماعی احسان درباره 
اهداف ارسال بسته های لوازم 
به مناطق س��یل زده  خانگی 
کشور گفت: رساندن نیازهای 
اولی��ه که منجر به تس��کین 
آلام سیل زدگان ش��ود و استفاده از اقلام ایرانی در 
بس��ته های لوازم خانگی از اهداف ارسال بسته های 
ل��وازم خانگی به این مناطق اس��ت. بذرپاش ادامه 
داد: یک��ی از کارخانه هایی ک��ه در جریان تکمیل 
بس��ته های لوازم خانگی ش��روع ب��ه فعالیت کرد، 
کارخانه یخچال سازی در استان لرستان بود؛ 2۰۰ 
نفر مجددا در این کارخانه مشغول به کار شدند. وی 
با بیان اینکه باید با میدان دادن به جوانان انقلابی و 

جهادی، بروکراسی اداری را خسته کنیم، تاکید کرد: 
گام دوم انقلاب اسلامی یعنی سپردن فعالیت ها به 
جوانان آتش به اختی��ار انقلابی. رئیس هیأت مدیره 
بنیاد اجتماعی احسان با اشاره به اینکه ستاد اجرایی 
فرمان حضرت امام)ره( در اس��تان خراسان رضوی 
فعالیت های زیادی انجام داده است، تصریح کرد: در 
زمینه های مختلف اعم از درمانی، اهدای جهیزیه، 
وام های قرض الحس��نه، ایجاد اش��تغال های خرد و 
اجتماع مح��ور و... در این اس��تان فعالیت کرده ایم 
که کافی نیست. بذرپاش با بیان اینکه باید همیشه 
در کنار مردم باش��یم، گفت: امروز ۵۰۰ بسته لوازم 
خانگی به آسیب دیدگان سیل شهرستان های کلات 
و بردسکن توس��ط س��تاد اجرایی فرمان حضرت 

امام)ره( اهدا می  شود.

رئیس هیأت مدیره بنیاد اجتماعی احسان:

۵00 بسته لوازم خانگی به سیل زدگان خراسان رضوی اهدا شد

رسیدگی الکترونیکی اسناد در 210 بیمارستان دولتی

مدیرعامل س��ازمان بیمه س��لامت با اشاره 
به اینکه در حال حاضر رس��یدگی الکترونیکی 
به اس��ناد پزش��کی در 2۱۰ بیمارستان دولتی 
انج��ام می ش��ود، گفت: به بخ��ش خصوصی و 
داروخانه ها از سال ۹۷، دو ماه و نیم بدهکاریم. 
طاهر موهبتی در نشست خبری گفت: در سال 
۹۸ س��عی کردیم پرداختی ه��ا را به روز کنیم. 
مطالبات فروردین م��اه بخش های خصوصی و 
دولتی پرداخت ش��د و بدهی اردیبهش��ت ماه 
داروخانه ها نیز این هفته پرداخت خواهد ش��د. 
موهبتی درباره صدور دفترچه برای مددجویان 
کمیت��ه امداد گفت: قرار بود مددجویانی که در 
ش��هرهای زیر 2۰ هزار نفر زندگی می کنند و 
تحت پوشش بیمه سلامت قرار گرفته اند، برای 
دریافت دفترچه مراجعه کنن��د. به این افراد تا 
پای��ان خردادماه زمان داده بودیم که ۳۹۰ هزار 
نفر به این منظ��ور مراجعه کرده اند و برای آنها 
دفترچه صادر ش��ده است. وی با اشاره به اینکه 
در حال حاضر ۳۰۰ ال��ی ۴۰۰ هزار مددجوی 
امداد باید برای دریافت دفترچه بیمه س��لامت 
مراجعه کنند، گف��ت: از اول تیرماه به این افراد 

یک م��اه هم با معرفینامه برای بس��تری زمان 
می دهیم اما بع��د از آن دیگر این امکان وجود 
ن��دارد و حتماً باید مددجوی��ان دفترچه بیمه 
سلامت را برای دریافت خدمات درمانی همراه 
داشته باش��ند. وی از کاهش بار مراجعات برای 
دریاف��ت خدم��ات س��ونوگرافی،  ام آر آی و... به 
مراک��ز طرف قرارداد خبر داد و گفت: برای ارائه 
خدمت، س��قف قرار داده شده است، به طوری 
که افراد در هر ۱۸۰ روز فقط یک بار می توانند 
از خدمات  ام آر آی، سی تی اس��کن و سونوگرافی 
 اس��تفاده کنن��د. موهبتی با اش��اره ب��ه اینکه 
۸۵ درصد بیمه س��لامت رایگان است، تصریح 
کرد: در بخش همپوش��انی تاکن��ون بیش از 2 
میلیون همپوش��انی انجام شده و تا پایان سال 
سعی می کنیم ۶۰۰ هزار همپوشانی دیگر را نیز 
شناسایی کنیم. وی درباره رسیدگی الکترونیکی 
در بیمارستان های دولتی گفت: از مجموع ۶۰۵ 
بیمارس��تان دولتی در حال حاضر رس��یدگی 
الکترونیکی اسناد پزشکی در 2۱۰ بیمارستان 
انجام می شود که سعی می کنیم تا پایان سال در 
همه بیمارستان های دولتی این اتفاق رخ دهد. 

محس�ن هاش�می: در ح�ال حاض�ر 
مترو تجهیزات متحرک ن�دارد و اگر 
ایستگاه جدید به بهره برداری برسد 
و تع�داد س�فرها افزایش پی�دا کند، 
دچار مش�کل واگن خواهیم شد. در 
حال حاضر از خطوط قبلی یعنی خط 
یک، 2، 3 و 4 برای ایستگاه  های مورد 
بهره برداری در خط ۶ و 7 واگن گرفته 

و به این خطوط تزریق شده است

عضو ش��ورای ش��هر تهران گفت: متاسفانه 
تاکنون ش��هرداری تهران در پاسخ مکاتبات و 
پیگیری های س��ازمان بازرس��ی کل کشور در 
س��ال های ۱۳۹۶ و ۱۳۹۸ در ارتباط با پایدار 
کردن گودال جنب ب��رج میلاد تهران و خطر 
کج ش��دن آن ب��رج اقدام جدی انج��ام نداده 
اس��ت. به گزارش تس��نیم، مجید فراهانی در 

جریان صدوپنجاهمین جلسه علنی شورای 
ش��هر تهران درباره گود برج میلاد اظهار 
ک��رد: گود کنار مرک��ز همایش های برج 
می��لاد، ضایعه ای اس��ت ک��ه وجودش 

حدود ۵ س��ال است شهر را آزار می دهد. 
وی اف��زود: ع��دم تعیین تکلی��ف این گود، 
فضای ش��هر و ت��اب آوری را دچار چالش 
و خطره��ای بالقوه ای را ب��رای برج ایجاد 
کرده اس��ت. وی اضافه کرد: متاس��فانه با 
وجود پیگیری های اعضای کمیسیون های 
معماری و شهرسازی، عمران و حمل ونقل 
و با گذش��ت ماه ه��ا از آن هن��وز نه طرح 
جام��ع مربوط به اراض��ی برج میلاد تهیه 
ش��ده و نه درباره گودب��رداری مجاور این 

برج تعیین تکلیف ش��ده اس��ت؛ علاوه بر این 
متاس��فانه تاکنون ش��هرداری تهران در پاسخ 
مکاتبات و پیگیری های س��ازمان بازرسی کل 
کش��ور در س��ال های ۹۶ و ۹۸ درباره »پایدار 
کردن گودال جنب ب��رج میلاد تهران و خطر 
کج ش��دن آن برج« اقدام ج��دی انجام نداده 
اس��ت که این امر منجر ب��ه پیگیری موضوع 
از س��وی معاون محترم عمران، توسعه امور 
شهری و روستایی وزارت کشور در تاریخ 
۷ خرداد ۹۸  از ش��هردار محترم تهران 
ش��ده اس��ت. فراهانی گفت: به عنوان 
نماینده مردم شریف تهران در اجرای بند 
۳ ماده ۸۰ قانون ش��وراهای اسلامی کشور، 
درباره »لزوم توجه به پای��دار کردن گودال 
جنب برج میلاد تهران« به شهرداری تهران 
تذکر می دهم، انتظار دارم ش��هرداری بیش 
از پیش به مس��أله گودال برج میلاد تهران 
توجه کند و این تهدید را با تحرک بخشیدن 
به سازمان س��رمایه گذاری و مشارکت های 
مردمی بدل به فرصتی برای رشد و توسعه 

اقتصاد و سرمایه  گذاری شهر کند.

هشدار درباره گودبرداری کنار برج میلاد


